
Protokół Nr IV/24 

z IV sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

w Miejskim Domu Kultury w Zduńskiej Woli przy Placu Wolności 26 

(sala obrad Rady Miasta) 

w godz. 9.00 – 11.47 

 

Ustawowa liczba radnych - 21 

Obecni na sesji radni - 18 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

 

1. Bladowski Wojciech 

2. Dutkiewicz Andrzej 

3. Goldman Łukasz 

4. Jaśkiewicz Agnieszka 

5. Kędzierska Magdalena 

6. Kmiecik Dariusz 

7. Kosińska-Graf Renata 

8. Krata Jacek 

9. Kurzawa Jarosław 

10. Marszałek Ewa 

11. Mazurkiewicz Dawid 

12. Pacelt Piotr 

13. Pohl Tomasz 

14. Radwańska Zenobia 

15. Siemienkowicz Tomasz 

16. Synowiec Adam 

17. Wlazło Kacper 

18. Ziółkowska Jadwiga 

 

Nieobecni na sesji radni: 

1) Jarosławska Joanna; 

2) Lewandowski Marek; 

3) Rybka Marcin. 

 

W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, radca 

prawny Urzędu Miasta Małgorzata Ircha, dyrektorzy biur Urzędu Miasta, dyrektorzy miejskich 

jednostek organizacyjnych, przedstawiciele lokalnych środków masowego przekazu oraz zaproszeni 

goście. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl otworzył IV sesję Rady Miasta Zduńska Wola. 

Stwierdził, że na sali jest obecnych 17 radnych, wobec tego podjęte na sesji uchwały będą prawomocne 

i obowiązujące.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poprosił radnych o zalogowanie się do systemu 

eSesja i zaznaczenie swojej obecności. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przypomniał radnym, iż zgodnie z § 53 ust. 1 

Statutu Miasta Zduńska Wola „Radni oddają swoje głosy poprzez podniesienie ręki przy 
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równoczesnym wykorzystaniu systemu elektronicznego, który umożliwia sporządzenie  

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych”. 

 

Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zduńska Wola. 

 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Pełna informacja 

dotycząca ochrony danych i ich przetwarzania jest wywieszona na drzwiach wejściowych na salę obrad 

Rady Miasta. Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie 

umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta. 

 

Prezydent Miasta Konrad Pokora korzystając z okazji, iż dnia 29 sierpnia przypada dzień straży 

gminnej złożył gratulacje i podziękowania na ręce Komendanta Straży Miejskiej Zbigniewa Szulady. 

 

Komendant Straży Miejskiej Zbigniew Szulada zabrał głos w sprawie. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali proponowany 

porządek obrad drogą elektroniczną. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że radni otrzymali  

za pośrednictwem informatora eSesji nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 59/24 z dnia  

23.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono.  

Porządek obrad po zmianie: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk   

nr 56/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 57/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk  

nr 58/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 59/24 z dnia 23.08.2024 r.).  
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Miasta Zduńska Wola (druk 

nr 60/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 61/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 62/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 63/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 64/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 65/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 66/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej (druk nr 52/24  

z dnia 31.07.2024 r.). 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej (druk nr 53/24  

z dnia 31.07.2024 r.). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego do nieruchomości (druk nr 54/24 z dnia 07.08.2024 r.). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 55/24 z dnia 09.08.2024 r.). 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

22. Sprawy różne. 

23. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

24. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że protokół III sesji Rady Miasta był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem programu eSesja i radni 

mieli możliwość zapoznania się z jego treścią, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z III sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 Wyniki imienne: 

 ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski,  Marcin Rybka 
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Protokół został przyjęty.  

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zaproponował, aby w skład Komisji Uchwał weszli: 

 

1) radna Ewa Marszałek; 

2) radny Dawid Mazurkiewicz;  

3) radny Piotr Pacelt. 

Radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 Wyniki imienne: 

 ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski,  Marcin Rybka 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że Przewodniczącym Komisji 

Uchwał został radny Piotr Pacelt. 

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

 W punkcie głos zabrali: 

 

Pan Michał Stawski w sprawie spalarni śmieci. Pan Michał Stawski zaapelował o podjęcie działań 

przez władze miasta w celu zabezpieczenia dostaw ciepła do mieszkańców po roku 2023, znalezienia 

źródła ogrzewania innego niż spalarnia.  

 

Pan Józef Śnieg w sprawie pewniej postaci kulturalnej z czasów powojennych. Pan Józef Śnieg 

przybliżył sylwetkę Pana Stanisława Syrewicza. Pan Józef Śnieg zaproponował zaproszenie Pana 

Stanisława Syrewicza na jubileusz Miasta.  

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 56/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 56/24 

z dnia 20.08.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 Wyniki imienne: 

 ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/52/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 57/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

 

 



6 

 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 57/24 

z dnia 20.08.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski,  Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/53/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk 

nr 58/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl ogłosił 10 minut przerwy w obradach z powodów 

technicznych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl wznowił obrady po przerwie, stwierdzając kworum. 

 

  W dyskusji udział wzięli: radna Magdalena Kędzierska, radny Adam Synowiec, radny Dariusz 

Kmiecik, radny Dawid Mazurkiewicz. 

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk. 

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 58/24 

z dnia 20.08.2024 r.).  

 



7 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 Wyniki imienne: 

 ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski,  Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/54/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2024 r. 

  

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 59/24 z dnia 23.08.2024 r.).  

 

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto. 

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 59/24 z dnia 23.08.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 Wyniki imienne: 

 ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa 

Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz 

Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski,  Marcin Rybka 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/55/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 60/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

   Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  W dyskusji udział wziął radny Wojciech Bladowski. 

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Miasta Zduńska Wola  

(druk nr 60/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 Wyniki imienne: 

 ZA (12) 

Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jarosław 

Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, 

Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

PRZECIW (6) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dawid Mazurkiewicz, Adam 

Synowiec 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski,  Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/56/24 w sprawie emisji obligacji komunalnych Miasta 

Zduńska Wola. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 61/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  
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o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przedstawił zebranym prezentację dotyczącą 

nieruchomości niezabudowanych, które są przedmiotem obrad dzisiejszej sesji.  

 

  W dyskusji udział wzięli: radny Dawid Mazurkiewicz, radny Andrzej Dutkiewicz.  

 

  Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Konrad 

Pokora. 

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 61/24 z dnia 

20.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Bladowski, Jacek Krata 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/57/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 62/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  



10 

 

 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 62/24 z dnia 

20.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/58/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 63/24 z dnia 20.08.2024 r.).  

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 63/24 z dnia 

20.08.2024 r.).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/59/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 64/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 64/24 z dnia 

20.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/60/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 
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Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 65/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 65/24 z dnia 

20.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/61/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 66/24 z dnia 20.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 



13 

 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 66/24 z dnia 

20.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/62/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej (druk nr 52/24 z dnia 

31.07.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej (druk nr 52/24 z dnia 

31.07.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Bladowski, Jacek Krata 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/63/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej. 

 

Punkt 18 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej (druk nr 53/24 z dnia 

31.07.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej (druk nr 53/24 z dnia 

31.07.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena Kędzierska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga 

Ziółkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Bladowski, Jacek Krata 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/64/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości lokalowej. 
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Punkt 19 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego do nieruchomości (druk nr 54/24 z dnia 07.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego 

do nieruchomości (druk nr 54/24 z dnia 07.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Adam Synowiec, Kacper Wlazło, 

Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (4) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka, Tomasz Siemienkowicz 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/65/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa 

użytkowania wieczystego do nieruchomości. 

 

Punkt 20  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 55/24 z dnia 09.08.2024 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny  

i  Spraw  Społecznych  oraz  Przewodniczącej  Komisji  Budżetu  i  Gospodarki  Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-Graf poinformowała, 

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Jadwiga Ziółkowska poinformowała, 
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że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

  Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Zduńska Wola (druk 

nr 55/24 z dnia 09.08.2024 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr IV/66/24 w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta 

Zduńska Wola. 

 

Punkt 21 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że informacja Prezydenta Miasta  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem Informatora  

w programie eSesja.  

   

 Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przedstawił swoje działania od czasu ostatniej sesji.  

 

  Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie spotkania, które odbyło się w dniu  

24 lipca br. na Osiedlu Nowe Miasto w sprawie budowy krematorium, nie znalazło się ono w informacji, 

radny poprosił o podanie przyczyny nieuwzględnienia tego spotkania w materiale.  

 

  Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora, który wyjaśnił formalne przyczyny 

nieuwzględnienia spotkania w przedstawionym radnym wykazie.  

 

  Radny Andrzej Dutkiewicz zapytał, czy w przyszłości tego typu spotkania nieformalne będą 

zamieszczane w informacji międzysesyjnej. Zwrócił uwagę, aby umieszczane były w niej wszystkie 

ważne spotkania, w których uczestniczy Prezydent Miasta.  

 

  Głos w sprawie zabrali Prezydent Miasta Konrad Pokora oraz Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, którzy poinformowali, że wszystkie tego typu, istotne spotkania będą wpisywanie do 

informacji.  
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  Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie decyzji inwestora dotyczącej spalarni,  

tzn. zawieszenia procedury na 3 lata oraz czy rozważana jest inna lokalizacja.  

 

  Głos w sprawie zabrali Prezydent Miasta Konrad Pokora oraz Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk, którzy przekazali, że podmiot który zamierzał realizować inwestycję wsłuchał się w głos 

mieszkańców i w najbliższej przyszłości inwestycja ta nie powstanie. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk przekazał, że inna lokalizacja była przedmiotem rozmów.  

 

  Radny Andrzej Dutkiewicz poprosił o uzasadnienie obecności Prezydenta Miasta na dożynkach 

Gminno-Parafialnych w Będkowie w dniu 24 sierpnia br.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora wyjaśnił, że otrzymał zaproszenie na te uroczystości, z Gminą 

Burzenin utrzymywana jest współpraca.  

 

  Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie otwarcia ofert  na zadanie pn. „Przebudowa 

parkingu przy ul. Szkolnej”; dlaczego nie została wybrana najtańsza oferta.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że z uzyskanych informacji wynika, że firma, 

która złożyła najtańszą ofertę nie przystąpiłaby do realizacji zadania. 

 

  Radny Andrzej Dutkiewicz zabrał głos w sprawie otwarcia ofert na usługę kompleksowego 

nadzoru inwestorskiego na zadanie pn. „Zielona transformacja śródmieścia miasta - przebudowa Placu 

Wolności w celu uspokojenia ruchu  w centrum Zduńskiej Woli”; radny zapytał dlaczego nie został 

wyłoniony żaden wykonawca.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który przekazał, że najniższa 

oferta wydaje się niekompletna, duże są również rozbieżności w złożonych ofertach, a jest jeszcze 

wystarczająco dużo czasu oby powtórzyć procedurę.  

 

Punkt 22 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał podziękowania od Prezesa Towarzystwa 

Przyjaciół Zduńskiej Woli za podjęcie uchwały dotyczącej nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta 

Zduńska Wola im. Jana Lipsza ps. „Anatol”.  

   

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że kolejna sesja planowana jest  

na 26 września 2024 r. (czwartek). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poinformował, że za pośrednictwem programu eSesja 

radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Mieście Zduńska Wola oraz Powiecie Zduńskowolskim 

na koniec czerwca i lipca 2024 r.; 

2) pismo Towarzystwa Przyjaciół Zduńskiej Woli z dnia 24 czerwca 2024 r., znak: L.dz. TPZW/33/2024  

dot. propozycji zmiany lokalizacji dla skweru imieniem Jana Libsza ps. „Anatol”; 

3) pismo Towarzystwa Przyjaciół Zduńskiej Woli z dnia 04 lipca 2024 r., znak: L.dz. TPZW/39/2024  

dot. fundacji sztandaru; 

4) pismo Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 26 lipca 2024 r., znak:  

PNIK-I.4131.570.2024 dot. zastrzeżeń dot. uchwały nr III/41/24 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia  

27 czerwca 2024 r. w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury (…) wraz  

z pismem Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 30 lipca 2024 r., znak: RM.0711.26.2024; 
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5) pismo z Urzędu Gminy Bargłów Kościelny z dnia 11 lipca 20204 r., znak: WGN.152.1.2024.PB  

dot. przekazania uchwały nr III/20/2024 z dnia 25 czerwca 2024 r. w sprawie wystąpienia  

do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie 

nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt i innych ustaw powiązanych tematycznie wraz z pismem 

Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 19 lipca 2024 r., znak: RM.0004.17.2024 w sprawie. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zwrócił się do radnych z zapytaniem czy ktoś 

chciałby zabrać głos w sprawie prośby jaką wystosowała Rada Gminy Bargłów Kościelny? 

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że w październiku jest potrzeba aby sesja 

odbyła się w dniu 24 października br., czyli nie w ostatni czwartek miesiąca.  

 

  W sprawie prośby jaką wystosowała Rada Gminy Bargłów Kościelny radni nie zabrali głosu.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przypomniał radnym, że od września br. będą mieli 

możliwość spotkań z mieszkańcami, według wcześniej ustalonego z nimi harmonogramu. Spotkania będą 

się odbywały w każdy poniedziałek od godz. 15:00 do 16:00 w Urzędzie Miasta, w Gabinecie 

Przewodniczącego Rady Miasta, Budynek nr 2, pok. 203, I piętro. Szczegółowy harmonogram 

dyżurowania radnych w miesiącach wrześniu i październiku został zamieszczony na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl przekazał, że do Biura Rady Miasta można 

przekazywać zdjęcia, celem wyrobienia legitymacji radnego. 

 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt złożył dwa wnioski o upoważnienie 

Komisji do przeprowadzenia kontroli w Urzędzie Miasta Zduńska Wola. Przedmiot kontroli: Kontrola 

funkcjonowania programu „STOP SMOG”; zakres kontroli: kontrola w zakresie poziomu wydatkowania 

środków, liczby beneficjentów i wnioskodawców. Informacji o powodzie odrzucenia części wniosków. 

Jakie źródła ciepła są preferowane przez wnioskodawców. Prosimy o rozbicie tych danych na kolejne lata. 

Wykorzystanie aplikacji stop smog. Jak z programu korzystają wspólnoty mieszkańców. Prosimy  

o podział na dzielnice Miasta.   

 

  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt złożył wniosek o upoważnienie Komisji 

do przeprowadzenia kontroli w Urzędzie Miasta Zduńska Wola. Przedmiot kontroli: Kontrola sposobu 

przygotowania dokumentacji pn. „Przebudowa Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli, zakres kontroli: 

Postępowanie wyłaniające projektanta dokumentacji. Konsultacje z mieszkańcami. Posiadane zgody, 

uzgodnienia, pozwolenia na budowę. Kosztorys, plan realizacji z środków zewnętrznych.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie upoważnienia Komisji 

Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola funkcjonowania programu „STOP SMOG””.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola funkcjonowania programu 

„STOP SMOG””. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

  Komisja Rewizyjna uzyskała upoważnienie do przeprowadzenia ww. kontroli.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl poddał pod głosowanie upoważnienia Komisji 

Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola sposobu przygotowania dokumentacji  

pn. „Przebudow Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli””. 

    

Głosowano wniosek w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola sposobu przygotowania 

dokumentacji pn. „Przebudowa Alei Feliksa Rajczaka w Zduńskiej Woli””. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Andrzej Dutkiewicz, Łukasz Goldman, Agnieszka Jaśkiewicz, Magdalena 

Kędzierska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, 

Dawid Mazurkiewicz, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Zenobia Radwańska, Tomasz Siemienkowicz, Adam 

Synowiec, Kacper Wlazło, Jadwiga Ziółkowska 

NIEOBECNI (3) 

Joanna Jarosławska, Marek Lewandowski, Marcin Rybka 

 

  Komisja Rewizyjna uzyskała upoważnienie do przeprowadzenia ww. kontroli.  

 

  Radny Łukasz Goldman poprosił o wyjaśnienie decyzji SKO, w której uzgodniono 

środowiskowe uwarunkowania dla inwestycji przy ul. Murarskiej, co takiego się zadziało, że ostatecznie 

ta decyzja na etapie organu odwoławczego się zakończyła.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że proces odwoławczy się nie zakończył, jedna 

ze stron będzie składała odwołanie. Prezydent Miasta Konrad Pokora wydając swoją decyzję powołał się 

na czynnik społeczny, ponieważ patrząc na opinie innych urzędów powinien wydać decyzję uzgadniająca 

środowiskowe uwarunkowania.  

 

    Radny Łukasz Goldman ponownie zabrał głos w sprawie możliwości opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu, na którym planowana jest spalarnia. Radny ocenił również 

postępowanie Prezydenta Miasta podczas całego procesu związanego z podejmowaniem decyzji  

w sprawie spalarni.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora zabrał głos w sprawie kosztów produkcji ciepła, do czego 

odnosił się w swojej wypowiedzi radny Łukasz Goldman.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przybliżył rolę Prezydenta Miasta przy wydawaniu 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach; omówił wydaną przez SKO decyzję. Zastępca Prezydenta 



20 

 

 

Miasta Paweł Szewczyk przedstawił specyfikę planu ogólnego miasta, jest również przekazał, że jest taka 

zasada, że do czasu uchwalenia planu ogólnego nie powinno się przygotowywać planów miejscowych. 

 

  Głos w dalszej dyskusji w tym temacie zabrali: radny Piotr Pacelt, radny Łukasz Goldman.  

 

  Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie koszenia rowów na terenie Miasta, po pracy 

pozostały w rowach odpływowych trawa oraz gałęzie, co może powodować zatrzymywanie wody. Radny 

zabrał głos w sprawie koszenia traw, chodzi o ul. Moniuszki, skoszona została nie cała długość ulicy,  

o czym informują radnego mieszkańcy. 

 

  Radny Jacek Krata poprosił o inspekcję wszystkich kratek ściekowych, jeżeli chodzi i odpływ 

wody deszczowej.   

 

  Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl podał zebranym planowane terminy sesji do końca 

roku: 26 września, 24 października, 21 listopada, 19 grudnia br.  

 

  Radny Dariusz Kmiecik zapytał o przewidziany termin równania dróg.   

 

Punkt 23 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy nakładki asfaltowej 

blok Szadkowska 16. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy chodnika 

Szadkowska 16. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: zmiany regulaminu odbioru 

odpadów gabarytowych w Miejskim 

Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej – drzwi 

nie są objęte grupą odpadów gabarytowych. 

 

 Radny Dawid Mazurkiewicz zabrał głos w sprawie tymczasowego magazynowania odpadów przy 

spalarni oraz budynków jednorodzinnych w strefie przemysłowej.  

 

 Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który poinformował, że  

w dokumentach planistycznych nie ma zapisów o możliwości składowania odpadów, odniósł się również 

do wypowiedzi dotyczącej zamieszkiwania w strefie przemysłowej. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie:  spotkań (rozmów 

telefonicznych i innych kontaktów) Pana Prezydenta 

i urzędników UM z właścicielem, przedstawicielami 

lub pracownikami Elektrociepłowni w latach 2023-

2024 r. Czy są z tych spotkań protokoły – poproszę 

kserokopię. Ile tych spotkań było? Czy Miasto ma 

pomysł jak zabezpieczyć dostawę ciepła do domów 

mieszkańców Zduńskiej Woli. 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: lamp i oświetlenia ulicy 

Nowomiejskiej. Ile obecnie jest lamp? Kiedy i o ile 

zostaną zwiększone ilości lamp? 
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Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: czy są rozważane inne 

lokalizacje budowy krematoriów w Zduńskiej Woli? 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja w sprawie: odwodnienia Placu Zabaw 

przy Kępinie. Bo Plac Zabaw jest zalewany  

i utrzymuje się woda długo po ulewach deszczowych. 

Czy coś zostało zrobione jeżeli nie to kiedy? 

Radny Dawid Mazurkiewicz  Interpelacja  w sprawie: cmentarza przy ul. Bema 

remontu alejek – dróg wewnętrznych oraz 

rozbudowy. Czy przewidują Państwo remonty  

i modernizacje. W jakim zakresie? 

 

Radny Dawid Mazurkiewicz   Interpelacja w sprawie: skutków i ich usuwania 

zdarzeń: burz i nawałnic 12/13 lipca. Ile zdarzeń? 

Jakie? Kto je usuwał? Kiedy? Czy wszystkie zostały 

usunięte powalone drzewa na terenie Miasta Zduńska 

Wola? 

 

Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: proszę o wykonanie chodnika 

na ul. Przemysłowej. Uważam, że jest to ulica trochę 

zapomniana ponieważ nie ma tam chodników na całej 

długości chociażby po jednej stronie ulicy. Dobrze 

byłoby przyszłościowo pomyśleć o ścieżce 

rowerowej na tej ulicy. 

 

Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: proszę o wykoszenie trawy  

na ul. Moniuszki jest to prośba mieszkańców. 

 

 Radny Andrzej Dutkiewicz poprosił radcę prawnego o przekazanie informacji, kto zwołuje sesje 

Rady Miasta.  

 

 Radca prawny Małgorzata Ircha przekazała, że zgodnie ze Statutem Miasta oraz ustawą  

o samorządzie gminnym sesje zwołuje Przewodniczący Rady Miasta.  

 

 Głos w sprawie zwoływania sesji Rady Miasta zabrali radny Andrzej Dutkiewicz oraz 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl.  

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: przeprowadzenia Sesji Rady 

Miasta w filii MDK w dzielnicy Karsznice. Sesja ta 

mogłaby się odbywać w w/w lokalizacji raz na parę 

miesięcy. Interpelacja kierowana jest  

do Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: udostepnienia kosztorysu 

montażu oświetlenia płyty głównej boiska przy  

ul. Łaskiej 90 Stadion Miejski. Proszę o kserokopię 

w/w kosztorysu. 
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Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: pomalowania tzw. Rogatek 

przy stadionie Miejskim przy ul. Łaskiej 90. Są one 

obecnie „zabazgrane” i wyglądają nieestetycznie. 

Radny Andrzej Dutkiewicz  Interpelacja w sprawie: Programu rządowego „Polski 

Ład”. Kwoty, które wpłynęły do budżetu Miasta 

Zduńska Wola w ramach tzw. „rekompensaty”  

z budżetu centralnego, rządowego. Kwoty oraz daty 

wpłynięcia. Program „Polski Ład” obowiązuje  

od 1.01.2022 r. Wnioski można było składać  

do 15.08.2021 r. 

 Głos w sprawie udzielania odpowiedzi na interpelacje zabrali radny Andrzej Dutkiewicz oraz 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

Radna Zenobia Radwańska  Interpelacja w sprawie: zainstalowania progów 

zwalniających na ulicy Leśmiana – przekraczanie 

prędkości w terenie zabudowanym. 

 Radna Agnieszka Jaśkiewicz poparła interpelację złożoną przez radną Zenobię Radwańską.  

Radna Magdalena Kędzierska  Wniosek w sprawie: poprawy nawierzchni na ulicy 

Jana Matejki 2. Likwidacja ubytków nawierzchni 

tłuczniowej. 

Radna Wlazło  Interpelacja w sprawie: zainstalowania ulicznych 

koszy na śmieci przy ulicy Podmiejskiej oraz 

Granicznej w Zduńskiej Woli. 

 Głos w sprawie dyskusji podczas sesji zabrali radny Dawid Mazurkiewicz, radna Jadwiga 

Ziółkowska, Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl. 

 

Punkt 24 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Tomasz Pohl zakończył obrady IV sesji Rady Miasta wypowiadając 

formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 
Przewodniczący Rady 

 

Tomasz Pohl 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Wójcik 


